
Møde i skolebestyrelsen torsdag d. 24.10.2024 17-19.30 i Virring 

Punkter til orientering (O), debat(D), høring (H) eller beslutning (B)   

 

 

1) Godkendelse af dagsorden 17.00 

            Godkendt 

 

2) Meddelelser 17.05 (O) 

-Skolevenner 

Vi er så heldige, at der er 3 personer, der har tilmeldt sig denne ordning. De er 2 – 4 timer 

om ugen på skolen, hvor de bliver tilknyttet nogle faste klasser og fag.  

-Møde om lokalekapacitet 

Karsten og Pernille var til møde om kapacitet mandag d. 29.9 på Fælleden. Baggrunden er 

en forventning om, at vi kommer til at mangle 2-3 klasselokaler de kommende år pga. 

stigende børnetal. 

Leder af Børn og Unge, Christian Rothbøl, og Skolechef Peter Bech Millsgaard kommer på       

.           besøg på Virring skole fredag den 1. november for at se, hvilke muligheder der er for en           

.           eventuelt for udvidelse af den lokalemæssig kapacitet.  

-3 i 1/APV 

Der er gennemført en spørgeskemaundersøgelse, hvor medarbejderne havde mulighed for at   

svare på spørgsmål om det psykiske og fysiske arbejdsmiljø + en lederevaluering.                                      

Arbejdsmiljørepræsentant, tillidsrepræsentanter og ledelse følger op på de konkrete 

udfordringer.  

-Opfølgning på bestyrelseskursus 

Et godt oplæg for nye medlemmer af skolebestyrelsen 

Et ønske om at politikkerne giver deres syn på indsatser og tiltag, så bestyrelsen kan støtte 

op om dette. 

Der skal være mere tid til case, så der var mulighed for en god debat.  

-Skolepatrulje 

Udsættes til næste møde 

-Logo 

Karsten har bestilt en til at lave et forslag til vores logo med udgangs punkt i det logo, der      

.           vandt vores logokonkurrence for er par år siden   

 

3) Nyt fra elevrådet (O) 17.30 

Ved sidste elevråds møde var der kun et enkelte punkt på dagsorden og det var 

planlægningen af skolefesten i uge 44.  



 

4) Ændringer i SFO´s praksis (O og D) 17.45 

           Som det tidligere har været varslet, er det blevet nødvendigt at ændre i måden, vi                       

.          modtager beskeder og henvendelser om at klargøre børn, sende til bus, parkeringsplads           

,          eller i børnehaven. Praktisk betyder det: 

• Ingen “telefontid” mellem 12.30 - 15. Ved akutte tilfælde kontaktes Bent på 40177706  

• Børn vil ikke blive sendt på parkeringspladsen ved henvendelse på telefonen. 

• Daglige beskeder om børn, der skal sendes, skal formidles til pædagogerne på Aula inden 

08.00. 

• Der kan laves faste aftaler med pædagogerne, hvis ens barn skal sendes til sport eller hjem på 

faste dage og tidspunkter. 

Tiltagene er indført for, at pædagogerne koncentrerer sig om aktiviteter og den resterende 

børnegruppe.  

             Der vil her til årsskiftet blive etableret komme-gå-modul i aula. 

             Der er en del uønsket støj i Kastaniehuset. Personalet arbejder på at nedbringe dette  

5) Forældrearbejdsdag – principiel beslutning (B) 18.00 

Bestyrelsen bakker op om, at der er forældre, der ønsker at lave en indsats for at forbedre 

skolens legemiljøer; men det skal ikke virke som et pres på resten af forældrene. Den 

almindeligevedligehold af skolens bygninger og udearealer er en kommunal opgave. 

Der er kommet en henvendelse fra 0 klasse forældre om forbedringer af legeplads. Karsten 

og Bent inviterer forældre i 0 klasse til en snak og drøfter muligheden for at invitere flere 

interesserede med i en arbejdsgruppe. 

 

6) Forældreinvolvering (B) 18.20 

-Pjece ved arbejdsgruppe 

Gennemgang af oplæg til pjece om forældreinvolvering fra arbejdsgruppe. 

Karsten redigerer videre i pjecen. Den bliver taget op igen på næste bestyrelsesmøde 

Guide til forældrearbejde/råd tages også op på næste bestyrelsesmøde 

 

-Revideret princip (bilag) 

Principper gennemgået og revideret på mødet. Lægges ud på hjemmesiden. 

 

Tur til København 9. årgang 

Det er forsat en tradition, at 9. årgang har en forældrebetalt københavner-tur. 



 

 

7) Elever med høj intelligens (O,D) 18.50 

Der er lavet et screeningsværktøj, som man kan bruge til at spotte de børn, der har høj 

intelligens. Værktøjet bruges på 1. årgang. 

Virring skole laver pt. et hold nogle onsdage, hvor vi prøver at udfordre disse elever.  

Skanderborg kommune arbejde videre med at udviklingen af tilbud til denne elevgruppe. 

 

8) Kostpolitik – har vi behov for det? (D) 19.00 

Der er stor tilfreds med den nuværende kost i kantinen, så der er ikke et behov for en 

kostpolitik. 

 

 

9) Tilsynstema til mødet i november – Overgange 19.10 

Hvad ønsker bestyrelsen et særligt fokus på? 

Se nuværende principper her: 

https://virring-skole.aula.dk/vores-landsbyordning/skolestart-og-overgange 

 

Overgange mellem børnehaven og skolen: en arbejdsgruppe af personale fra børnehaverne 

og skolen er pt. i gang med en revision. 

Bestyrelsen ønsker at høre om personalets erfaringer med principperne om overgangene fra 

Trin 1 og til Trin 2 og om overgangen fra Hylke til Virring. 

 

10) Punkter til kommende møder: 19.25 

Minimumskrav til principper 

Bestyrelsens forretningsorden 

Principper for optag af elever uden for distriktet og for fordelingen af elever mellem Virring 

og Hylke. 

Årsberetning 

Digitale anbefalinger til forældrene – afventer afprøvning af nyt uv.materiale i januar måned 

2025 

Fritidspædagogikken i Skanderborg Kommune 

Seksualundervisning  

Principper for lejrskole 

 

11) Plan for tilsyn: 

September: Forældreinvolvering 

Oktober: Elevernes læringsudbytte, herunder princip for lektier. (flyttet til januar 

2025) 

November: Overgange i Landsbyordningen  

https://virring-skole.aula.dk/vores-landsbyordning/skolestart-og-overgange


December: Undervisningens organisering; herunder årgangsundervisning – ingen 

møde i december 2024, så emnet skal flyttes 

Februar: Anti-mobbestrategi 

Marts: Kommunikation mellem skole og hjem 

April:  Mobilpolitik 

Maj:  Elevtrivsel 

 

 

 


